
 

Zápisnica č. 13/2022 
zo zasadnutia Výkonného výboru SBA 

 
Miesto:  Sekretariát SBA / per rollam 

Termín:  14.12.2022 
Prítomní:               Miloš Drgoň, Gabriel Sirotňák, Rastislav Javorský, Milan Valašík – 

per rollam 

Hosť:  Peter Mičuda, Andrej Kuffa, Michal Ondruš, Martin Svorad, Tomáš 

Homola 

 
  
1. Kontrola plnenia uznesení 
 
Uznesenia č. 99/2019, 68/2021, 81/2021, 82/2021 trvajú, ostatné uznesenia sú splnené.  
 
2.Príspevok uznanému športu 2023 
 
Prezident SBA predniesol VV SBA zistenia a informácie zo stretnutia na MŠVVaŠ, rovnako 
ako predpokladanú výšku PUŠ na rok 2023, ktorá je predbežne nižšia o približne 211-tisíc 
Eur. VV SBA zobral tieto informácie na vedomie.  
 
3. Hodnotiace stretnutie trenerov mužskýchreprezentácii 
 
Prezident SBA rovnako aj Koordinátor mužskej zložky basketbalu M. Ondruš vyjadrili 
nespokojnosť s neúčasťou zástupcov klubov a funkcionárov na stretnutí. Napriek tomu sa 
obaja vyslovili, že stretnutie, na ktorom boli prítomní reprezentační tréneri alebo ich 
asistenti od seniorov po U14, bolo prínosom pre prácu s prospektami a pre nastavenia 
prípravy reprezentačných družstiev.  
 
4. Návrhna FIBA rozhodcov a komisárov 
 
VV SBA sa zaoberal návrhom nominácie ZBR na FIBA rozhodcov a komisárov pre roky 
2023 až 2025.  
 
Uznesenie č. 68/2022 
  

VV SBA schvaľuje nomináciu na FIBA rozhodcov a komisárov nasledovne:  

Rozhodcovia: 
1. Martina Fanfara 
2. Pavel Fuska 
3. Jakub Izák 



 
4. Marek Kúkelčík 
5. Zdenko Tomašovič 
6. Veronika Obertová 
7. Eduard Uhrin 
8. Zdenko Zubák 
9. Peter Ženiš 

Komisári: 
1. Milan Brziak 
2. Miroslav Kuzmiak 
3. Petr Sudek 
  

Za: 4                Zodpovedný: B. Gabara, GS SBA 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0     Termín: ihneď 

5. Rozpočet SBA a Akcie SBA 2023 

Prezident SBA predniesol návrh vyrovnaného rozpočtu SBA na rok 2023 na základe 
odhadovaného PUŠ 2023. Rovnako odprezentoval kalendár zatiaľ plánovaných 
reprezentačných akcií SBA na rok 2023. VV SBA zobral tieto informácie na vedomie s tým, 
že rozpočet na rok 2023 sa bude vo VV SBA schvaľovať po Novom roku po podpise 
Zmluvy o PUŠ 2023.   

6. Podpora klubov  

Uznesenie č. 69/2022 
 

VV SBA poveruje ÚTM R. Kamenského a GS SBA uzavretím zmlúv s trénermi najmladších  
kategórii, ktorých nahlásili kluby na základe výzvy sekretariátu SBA.  

Za: 4                Zodpovedný: GS SBA, ÚTM 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0     Termín: ihneď 

VV SBA tiež diskutoval o vypracovaní kľúča na podporu klubov, ktoré hrajú medzinárodné 
mládežnícke súťaže v sezóne 2022/23. Schvaľovanie návrhov bude na nasledujúcom 
zasadaní VV SBA, po podpise Zmluvy o PUŠ na rok 2023.  

7. Stretnutie SBA a ČBF 

Prezident SBA a M. Ondruš absolvovali úvodné rokovanie s prezidentom Českej 
basketbalovej federácie p. Janstom a s GS ČBF p. Konečným ohľadom prípravy osláv 100. 
výročia Česko-Slovenského basketbalu, ktoré nastane v roku 2024. Prezentovali 
predbežné dohody pred VV SBA, ten zobral tieto informácie na vedomie.  



 
Na stretnutí boli predbežne dohodnuté spoločné Finálové turnaje pre mládež v kategóriách 
U19, U17 a U15, spoločný Česko-Slovenský pohár mužov aj žien v oficiálnom FIBA 
termíne pre národné pohárové súťaže, a to od sezóny 2023/2024.  

Rozobrala sa aj marketingovo-publikačná činnosť ku každej dekáde histórie Česko-
Slovenského basketbalu.  

Projekt manažérom tejto spolupráce bude GS SBA.  

8. Turnaj Olympijských nádeji V4 v Piešťanoch 

GS SBA prezentoval pripravenosť turnaja Olympijských nádejí V4, ktorý sa uskutoční 
28.12. – 30.12. v Piešťanoch, VV SBA zobral tieto informácie na vedomie.  

9. Rôzne 

Prezident SBA informoval VV SBA o 

- Zástupcovi SBA na projekte FIBA Eurostep, ktorý má ukázať federáciám spôsoby 
ako sa dajú využívať digitálne médiá (Michaela Balážová) 

- novom ročníku FECC  
- stretnutí so zástupcami Šport Progress 

R. Javorský dal návrh na VV SBA, aby kluby SBL, ktoré majú nezaplatené faktúry voči SBL 
alebo SBA, mali obmedzenú pretekársku činnosť tým, že im budú pozastavené prestupy do 
doby úhrady podlžností. VV SBA zobral túto informáciu na vedomie s tým, že uvedené je 
v kompetencii HK SBA resp. HK SBL. 

M. Ondruš informoval VV SBA o odprezentovaní postupu prác na NBC pred správnou 
radou FnPŠ. 

V Bratislave, dňa 14.12.2022 

 
Zapísal: A. Kuffa 
skontroloval a schválil: M. Drgoň   


